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Saksliste  
 
Sak nr. Sakstittel  
27/2022 BARNEHAGEPLASSER - RISØYHAMN BARNEHAGE 

Notat – Tilbakemelding på spørsmål knyttet til sak om 
barnehageplasser i Sør-Andøy 

 

32/2022 SPØRSMÅL OG INTERPELLASJONER 
Spørsmål fra Torfinn Bø (SP) angående 
gjennomføring av vedtak om forebyggende arbeid. 
Spørsmål fra Torfinn Bø (SP) angående bosetting av 
flyktninger. 
Interpellasjon fra Matz Abrahamsen (H) angående 
prosess tilknyttet utviklingsfond for Andøy kommune.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Tilbakemelding på spørsmål knyttet til sak om barnehageplasser sør andøy. 

Etter formannskapsmøtet 14 mars mottok vi følgende henvendelse fra Lill Pettersen, SP:  

- Dersom man utvider barnehage på Dverberg med 10 plasser; kan det legges frem forslag til 
kostnader på dette ? 

1. Ansatte til disse plassene 
2. Utstyr til barnehagen for flere barn 
 
Svar pkt. 1:  
Utvidelse av barnehagen fra 18 til 28 plasser vil kreve at vi øker grunnbemanningen med  1,7 
stilling -> Kostnad helårseffekt ca. kr. 1.000.000,- ( 100% ped.leder + 70% fagarbeider) 

 

Svar pkt 2: 
Det vil ikke være behov for store investeringer på inventar og utstyr. Ved flere små barn kan 
det bli behov for innkjøp av flere barnestoler, ellers vil det være supplement av utstyr de 
allerede har. ->Kostnad: ca. kr. 20-30 000,- 

 
- Er det mulig å få en oversikt over stenge dager i alle barnehager, eventuelt om sykefravær har 

ført til kortere åpningstid i barnehager? 
 
Oversikt over stengte dager og redusert åpningstid i barnehagene siden oppstart av barnehageåret 
august -21: 

Barnehage Dager Stengt Redusert åpningstid 
Måsungen (3 avd) 0 0 
Myrulla (3 avd) Hele bhg. stengt: 2 dg 

1 avd. stengt : 1 dg 
2 avd. stengt: 1 dg 

5 dg 

Wigwam (2 avd) 3 dg 0 
Skolestua (1 avd) 5 dg 8 dg 
Risøyhamn (2 avd) 1,5 dg 0 

 

Årsak til stenging og redusert åpningstid er hovedsakelig knyttet til koronarelatert sykefravær. 
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Spørsmål og interpellasjoner 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 22/252 
 
 
Saksnr.  Utvalg Møtedato 
32/2022 Kommunestyret 28.03.2022 

 
 
Spørsmål fra Torfinn Bø (SP) angående gjennomføring av vedtak om forebyggende 
arbeid. 
Spørsmål fra Torfinn Bø (SP) angående bosetting av flyktninger. 
Interpellasjon fra Matz Abrahamsen (H) angående prosess tilknyttet utviklingsfond 
for Andøy kommune. 
 
 
 
 
 



Fra: torf.boe@gmail.com 
Sendt: mandag 21. mars 2022 08:51 
Til: Knut Nordmo 
Kopi: Greta Jacobsen 
Emne: Spørsmål til kommunestyre 28.03.2022 
 
Spørsmål 1: 
I budsjettbehandlingen for 2022 i desember 2021, la posisjonen fram et budsjettforslag der vi innen 
trange økonomiske rammer ønsket å prioritere forebyggende arbeid. Det ønskes tilbakemelding på 
hvordan vedtakene er gjennomført knyttet til: 

• Fra hvilken dato ble innfasing av vedtak knyttet til barnetrygd gjort? 
• Hvilke konkrete tiltak er gjort knyttet til vedtak om satsing på dysleksi/lesevansker i 

grunnskolen? 
• I vedtak knyttet til å beholde fysioterapihjemmel for å styrke forebygging, ble det meldt at det 

var bevilget for lite til dette formålet. Det ble muntlig bedt om at administrasjon måtte melde 
tilbake om hva som trengtes ut over bevilget beløp for å videreføre hjemmelen. Hva er status 
her? 

• I planperioden ble det hvert år bevilget 300 000 kr til tiltak barn/unge. Hvilke tiltak er dette brukt 
til? 

• Det ble bevilget 150 000 kr til oppstart for å se på mulighet for et «Fontenehus». Hva er status 
her? 

 
Spørsmål 2: 
Fra media har jeg registrert at Andøy kommune er bedt om å bosette 85 flyktninger i f m krigen i Ukraina 
og den ekstraordinære situasjon som er oppstått på grunn av Russlands overgrep mot landet. Det er nok 
viktig at bosetting må skje fort, for å avlaste de landene som grenser til Ukraina og som har mottatt 
mange flyktning i forhold til sitt normale innbyggertall. Andøy kommune bør si ja til henvendelsen om 
slik bosetting. Det er derfor viktig at kommunen raskt planlegger for dette. Vi kan heller ikke se bort fra 
at det kommer ytterligere ønske om ytterligere bosetting, alt ut fra hvordan situasjonen utvikler seg. 
Ønsker derfor å stille følgende spørsmål: 

• Dersom det sies ja til denne bosettingen, vil dette antallet da komme i tillegg til bosetting som er 
innarbeidet i budsjettet for 2022? 

• Hvordan mener ordførere at vi er rigget for en slik bosetting knyttet til: 
o Kapasitet innen de helsetjenester som må ytes? 
o Hvordan er tjenesten i VOI rustet til å kunne gjennomføre bosetting og undervisning? 
o Hvordan er kapasitet innen skole og barnehage da vi må påregne bosetting av 

hovedsakelig kvinner og barn? Skal foreldre gjennomføre integreringsprogram , så må 
tilbud innen skole/barnehage være på plass. 

o Kan det være aktuelt med spredt bosetting slik det tidligere har vært gjort? 
 
Torfinn Bø 
Andøy Senterparti 



Interpellasjon – Andøy kommunestyret 28.3.2022. 

 

Prosess tilknyttet utviklingsfond for Andøy kommune.  

 

I forbindelse med Kommunal- og distriktsminister Bjørn Arild Gram sitt besøk i Andøy 

28.1.22 ble det vist til at KDD sammen med Nordland fylkeskommune og Andøy kommune 

m.fl. ville igangsette en prosess for å avklare handlingsrommet for framtidig anvendelse av 

utviklingsfondet for Andøy. 

 

Det må antas at denne prosessen nå er godt i gang.  

 

Derfor bes det om at ordføreren redegjør for status i prosessen og når et resultat kan 

forventes slik at fondet kan anvendes.  

 

I forbindelse med redegjørelsen er det viktig at ordføreren også informerer om hvilke innspill 

eller ønsker for anvendelse av utviklingsfondet, Andøy kommune har spilt inn til prosessen i 

regi av KDD.  

 

 

Andøy Høyre, 23.3.2022 

 

Matz Abrahamsen 
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